
6 yıl içinde yerli oto yollarda

Bilim, Sanayi ve Teknoloji Bakanı Fikri

Işık, Türkiye’nin 2020 öncesinde yerli

otomobilin üretimine geçebileceğini

belirtirken, elektriklinin yanında hibrit

otomobil teknolojisine de vurgu yaptı.

Bunun için tek babayiğit

olmayabileceğinin altını çizen Işık, “Tek

babayiğitle gideceğiz diye bir şey yok. 5

ana ekipman üzerinde çalışıyoruz.

Somutlaşınca paylaşacağız” dedi

Bakan Işık, önceki gün AK Parti resepsiyonda
gazetecilerin soruları üzerine yerli otomobil
üretimiyle ilgili çalışmaları anlattı. Işık, şunları
söyledi:
“2020 öncesinde yerli otomobil üretimine
geçeriz. Otomobil üreticilerinin hibrite geçiş
süreci yavaş ilerliyor. Bizim için daha hızlı
hareket etme şansı var. Yerli otomobil
stratejisi belirlendi. TÜBİTAK’ta çalışmalar ilerledi. Tek babayiğitle gideceğiz
diye bir şey yok. Bir kişi için büyük yük olabilir. Seri hibrit ticarileşiyor. Biz de
dünyanın gidişini ıskalamadan gidiyoruz. Yol haritamız belli. 5 ana ekipman
üzerinde çalışılıyor. Batarya, elektronik aksam, yazılım, elektrik motoru ve
alternatör. Bunların hepsinde ayrı ayrı çalışma var. Somutlaşınca
paylaşacağız.”
Işık, “Devrim otomobili konusunda dönemin siyasi iktidarı doğru hareket
etseydi, bugün Türkiye Hyundai gibi büyük markaları vardı” diye konuştu.
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